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Vraag om uitleg van mevrouw Hilde Sabbe aan de heer Pascal Smet, collegelid bevoegd 

voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: De nieuwe campagne binnen de Belgische voetbalwereld tegen racisme en 

discriminatie 

___________________________________________________________________________ 
 

Onlangs verscheen er een artikel in Bruzz over een nieuwe campagne die gelanceerd werd door 

de Belgische voetbalwereld tegen racisme en discriminatie in de sport. Het is een feit dat 

racisme en discriminatie nog steeds een bekend verschijnsel zijn binnen de sportwereld, en dit 

begint vaak al op jonge leeftijd. Het is van groot belang dat we ervoor zorgen dat dergelijke 

praktijken effectief worden aangepakt. 

 

Helaas leidt het enkel vermelden van racistische uitlatingen op een matchblad vaak niet tot 

enige sancties. Dit is een schande en moet dringend worden aangepakt. 

 

Graag zou ik van u vernemen wat de dienst sport binnen de VGC doet inzake racisme en 

discriminatie. Welke maatregelen worden er genomen om deze problemen aan te pakken en 

hoe wordt er voor gezorgd dat de nodige sancties worden opgelegd aan degenen die zich 

schuldig maken aan dergelijke praktijken? 

 

Als vertegenwoordiger van one.brussels wil ik benadrukken dat discriminatie en racisme 

binnen de sportwereld onaanvaardbaar zijn. Sport moet een plek zijn waar iedereen welkom is, 

ongeacht hun afkomst, geslacht, religie of seksuele voorkeur. We moeten ervoor zorgen dat er 

voldoende bewustwording is rond deze problematiek en dat er voldoende middelen ter 

beschikking worden gesteld om discriminatie en racisme binnen de sportwereld effectief aan te 

pakken. 

 

We juichen dan ook de campagne van de Belgische voetbalwereld tegen racisme en 

discriminatie toe, maar we moeten ook erkennen dat er nog veel werk aan de winkel is. Daarom 

is het van groot belang dat de VGC  samenwerkt met de sportwereld en de maatschappelijke 

organisaties om ervoor te zorgen dat sport een inclusieve en veilige omgeving blijft voor alle 

deelnemers. 

 

Vandaar mijn vragen:  

 Heeft de VGC kennis genomen van de campagne tegen racisme en discriminatie in de 

Belgische voetbalwereld? 

 Beschikt de VGC over cijfers of statistieken met betrekking tot racisme en discriminatie in 

de sportwereld in Brussel? 

 Hoe wordt er momenteel binnen de VGC samengewerkt met de verschillende sportclubs en 

-organisaties om racisme en discriminatie te voorkomen en te bestrijden? 

 In hoeverre heeft de VGC reeds beleid ontwikkeld om racisme en discriminatie in de 

sportwereld te bestrijden, en welke concrete acties zijn hieruit voortgekomen? 

 Zijn er plannen om in de toekomst nieuwe maatregelen te nemen om de strijd tegen racisme 

en discriminatie in de sportwereld binnen Brussel verder te versterken? 

 

 


